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Θεσσαλονίκη, 31/05/2020

Των: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας
Απόστολου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης

Προς: Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ:     «Προκήρυξη 4Κ/2020 (ΦΕΚ 15/18-5-2020)»

Κύριε Υπουργέ,

σύμφωνα  με  εκπροσώπους  Συλλόγου  Πολύτεκνων  της  Θεσσαλονίκης  και  με  βάση
σχετικό  δημοσίευμα  ηλεκτρονικού  τύπου  της  25ης  Μαΐου  2020
(βλ.:http://syllogospolyteknonlarisas.blogspot.com/2020/05/blog-post_51.html), 
ο  Σύλλογος  Πολυτέκνων  Λάρισας  και  Περιχώρων  αναδεικνύει  το  ζήτημα  της
προτεραιότητας 2.909 θέσεων στην Προκήρυξη 4Κ/2020 (ΦΕΚ 15/18-5-2020), τακτικού
προσωπικού Π.Ε,  Τ.Ε,  Δ.Ε  και  Υ.Ε σε  Ο.Τ.Α.  Α΄βαθμού  της  χώρας.  Συγκεκριμένα,
προτάσσει  την περ.  δ΄,  του εδ.  3,  της  παρ.  1,  του άρθρου 1,  του ν.  3454/2006,  που
τροποποίησε  το  άρθρο  14,  του  ν.  2120/1994  και  προέβλεπε:  «Ποσοστό  20%  των
προκηρυσσόμενων θέσεων τακτικού προσωπικού και προσωπικού με σύμβαση εργασίας
ιδιωτικού δικαίου αορίστου χρόνου των κατηγοριών Π.Ε, Τ.Ε και Δ.Ε κατά Νομαρχιακή
Αυτοδιοίκηση,  Φορέα και  κλάδο ή ειδικότητα καλύπτονται από πολυτέκνους και  τέκνα
πολυτέκνων». Εντούτοις, η προηγούμενη Κυβέρνηση συρρίκνωσε το ποσοστό από 20%
στο 15%,  με αποτέλεσμα οι  πολύτεκνοι (γονείς  και παιδιά)  να βρίσκονται έκτοτε σε
δυσμενέστερη θέση, σε όλες τις προκηρύξεις, έναντι άλλων κοινωνικών ομάδων.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προτίθεσθε  να  επαναφέρετε  με  διορθωτική  θεσμοθέτηση  το  ως  άνω  ποσοστό
προσλαμβανόμενων στο προβλεπόμενο 20% αντί του λανθασμένα συρρικνωμένου
στο 15% επί των προκηρυσσόμενων θέσεων τακτικού προσωπικού και προσωπικού
με  σύμβαση  εργασίας  ιδιωτικού  δικαίου  αορίστου  χρόνου,  όπου  αφορά  σε
προκηρύξεις κάλυψης θέσεων δημοσίων υπαλλήλων, μέσω ΑΣΕΠ;
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2. Προτίθεσθε να τροποποιήσετε ανάλογα την ως άνω αναφερόμενη προκήρυξη, ώστε
να  προβλέπεται  πρόσληψη  πολύτεκνων  (γονέων  και  παιδιών),  έστω  και  με  το
συρρικνωμένο τρέχον ποσοστό 15%, αντί μόνο της μοριοδότησης των 300 μορίων
για τα τέκνα πολυτέκνων ασχέτως βαθμού εκπαίδευσης (Π.Ε, Τ.Ε, Δ.Ε, Υ.Ε);

Οι ερωτώντες Βουλευτές

Κυριάκος Βελόπουλος

Απόστολος Αβδελάς




